
Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Referat                                                     Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 23.08.22 kl. 17.00 – 19.00 på personalerummet 

Deltagere: Martin Lønborg, Jannie Kamp Mikkelsen, Louise Thorup Nielsen, Anette Svejstrup 
Ahlmann Larsen, Rasmus Juhl Wohlert, Mette Omega Quist Christensen, Anders 
Bækholm Jensen, Stig Frejo Hansen, Ali Qais, Thomas Diechmann og Hanne Larsen 

 
Ikke til stede:             Tiffany Ann Kraik, Rikke Madsen. 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Pkt. 2 Forventningsafstemning og årshjul for bestyrelsens arbejde 

Se bilag. 

Gennemgang af mødekalender og årshjul. 

Forslag til områder:  

 Trivsel  

 Robusthed 

 Lige muligheder for alle 

 Specialskole/Porten som en del af almen skolen 

  

Pkt. 3 Revidering af kontaktforældrefolder med dato for kontaktforældremøde 

Dato for kontaktforældremøde er torsdag d. 6. oktober kl. 17.00-19.00. 

Hanne reviderer dato for bestyrelsesmøder i folder. 

 

MGP og skolens fødselsdag er tirsdag d. 16. maj. 

Ellers ingen rettelser. 

 

Pkt. 4 Revidering af Korsvejens folder til nye elever og deres forældre 

Få rettelser laves af Hanne. 

 

Pkt. 5 Forberedelses af åbent hus-dag med skattejagt for kommende 0. klasses elever 

Dagen er lørdag d. 24.09.22 kl. 10.00 – 12.30. 

Martin og Louise deltager. 

 

Pkt. 6 Svar fra Miljø og Teknik vedr. trafik 
Forslag om at invitere teknisk forvaltning, Aweng Barzanji, Projektleder & vejingeniør og lokalpoliti. Der skal 
laves et retur-svar. Martin, Stig og Hanne laver et svar. 
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Pkt. 7 Nyt fra  

 Skolen – Ansættelser: Alle lærerstillinger er besat. Der er ansat to undervisere til tysk, Mathilde og 

Hannah. De løser alle skolens tysktimer. Der er ansat en naturfags- og matematiklærer, Jørgen, bl.a. 

til timer i Porten. Vi mangler at dække 4 timers madkundskab på 6. årgang. Der er ansat en 

skolepædagog, Maria. Hun er startet og har god erfaring. 

Brev vedr. Stærke Børnefællesskaber: På de fælles kompetencedage for personalet danner 

Stærke Børnefællesskaber grundlag for kompetenceløft, i år med tema omkring autisme spektrum 

forstyrrelser. Kommunen har lige nu stort fokus på, at Rådhuset er i gang med et servicetjek, som vil 

medføre store organisationsændringer. Dette mærker skolen ved nye eksterne samarbejdspartnere 

og lige nu en stemning af opbrud. Skolen får ny psykolog og pædagogisk konsulent fra 01.09.22. 

Skolens eksamenskarakterer: Det er glædeligt at skolens faglige indsats i år har sikret, at alle 

elever kom til eksamen, og at alle elever bestod 9. klasses eksamen. 

 Formanden – FRO er et fælles organ, hvor skolebestyrelsesforpersoner taler med hinanden samt 

formand for skole/børneudvalg. 

På FRO-møde i sidste uge blev der blandt andet delt ideer om tættere dialog mellem bestyrelse og 

kontaktforældre. Derudover var orientering om ChromeBooks. 

Fællesmøde FRO-møde for hele skolebestyrelsen er i november. Dato følger. 

Rikke og Tiffany ønsker at træde ud af bestyrelsesarbejdet pga. private og arbejdsmæssige forhold. 

De indsender begge anmodning til kommunalbestyrelsen. Mette Omega indtræder som medlem af 

bestyrelsen og derudover mangler Korsvejens bestyrelse ét bestyrelsesmedlem og mindst én 

suppleant. Martin opfordrer til, at alle gør en indsats for at tiltrække nye medlemmer. 

 Elevrådet – Klassevalgene er i fuld gang med hjælp fra de to kontaktlærere. De har i år inviteret 

henholdsvis fase 1 og fase 2 til et oplæg i salen forud for valgene.  

 Medarbejderne – Skoleåret er kommet godt i gang.  

 Porten – Orientering fra ledelsen om opstart og episode i Porten. Derudover har 

forældrerepræsentanten for Porten modtaget henvendelse fra forældre med børn i Porten, og 

medarbejderrepræsentanten har også modtaget bekymrende henvendelser fra lærerne i Porten. 

Skolebestyrelsen udtrykker stor bekymring omkring visiteringer til Porten, er det de elever, der har 

mest brug for Porten, som bliver visiteret hertil? Jævnfør Kommunens ordblindestrategi. Det er vigtigt, 

at have fokus på Port-elevernes trivsel, og lige nu er der en generel bekymring og utryghed blandt 

elever og forældre i Porten. 

 

Pkt. 8 Meddelelser 

Ingen. 

 

Pkt. 9 Eventuelt 

Temperaturerne i klasser er høje. Er der noget vi kan gøre for at temperaturer kommer ned? 

Det er ikke muligt at indkøbe faner til alle klasser. 

 

Punkter til næste møde 

Madordning. 

Valg af næstformand. 


